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Abstract (en)
A railroad maintenance machine for correcting the position of the track has a machine frame (7), which is supported on rail running gear and
equipped with lining drives (13) for lateral correction of the track position, and measuring carriages (recording cars) (24-26) capable of rolling on
a track. These measuring carriages form, together with the machine frame (7) serving as reference basis and also with measurement transducers
(32,33,34), a reference system (30) for detection of the actual track position. The measuring carriages (24,26), situated at the front and at the rear
end of the reference system (30) in relation to the working direction, are assigned respective banking measurement devices (37,38). In addition, a
pressure transducer (39) for detection of the lining forces of the lining drives (13) is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Gleisbaumaschine zur Korrektur der Gleislage weist einen auf Schienenfahrwerken abgestützten, mit Richtantrieben (13) zur seitlichen
Gleislagekorrektur versehenen Maschinenrahmen (7) und auf einem Gleis abrollbare Meßwagen (24-26) auf. Diese bilden mit dem als
Referenzbasis dienenden Maschinenrahmen (7) sowie mit Meßwertgebern (32,33,34) ein Bezugsystem (30) zur Erfassung der Gleis-Ist-Lage.
Dem bezüglich der Arbeitsrichtung am vorderen und am hinteren Ende des Bezugsystems (30) gelegenen Meßwagen (24,26) ist jeweils eine
Querneigungs-Meßeinrichtung (37,38) zugeordnet. Außerdem ist ein Druckgeber (39) zur Erfassung der Richtkräfte der Richtantriebe (13)
vorgesehen. <IMAGE>
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